

國立成功大學材料科學及工程學系徵聘專任教師啟事

【起聘日期】2017年8月1日

【專長】材料科學及工程相關者皆可。

【資格】具材料或理工相關系所博士學位並有傑出表現者。

【申請截止日期】2017年2月10日（以郵戳為憑）

請於申請截止日期前檢齊下列資料寄至本系，逾期或資料不齊者將不予受理。

◎申請人需完成下列(一)郵寄資料及(二)e-mail成功大學材料系徵聘教師電腦資料表至本系才算完成申請程序：

(一)郵寄資料（下列文件請以紙本形式於2017.2.10前寄至台南市大學路1號成功大學材料科學及工程學系教師徵聘委員會收）

1. 履歷表(含專長及著作目錄)
2. 畢業證書影本（※國外大學畢業且未取得本國大專以上教師資格者，應聘前需繳交經外交部駐外管處驗證完成之國外學歷證件及成績單。）
3. 大學及研究所成績單
4. 推薦函三封
5. 畢業論文封面及摘要影本（錄取者需補附全文影本三份）
6. 其他著作抽印本
7. 教學研究計畫

(二)e-mail成功大學材料系徵聘教師電腦資料表至本系

請於2017.2.10前填妥成功大學材料系徵聘教師電腦資料表（請至<http://www.mse.ncku.edu.tw>下載），email至[z9305013@email.ncku.edu.tw](mailto:z9305013@email.ncku.edu.tw)

聯絡人：許聯崇教授  
電話：06-2757575 轉 62904  
FAX：06-2346290  
E-mail：[lchsu@mail.ncku.edu.tw](mailto:lchsu@mail.ncku.edu.tw)

或 張先生  
電話：06-2757575 轉 62906  
FAX：06-2346290  
E-mail：[z9305013@email.ncku.edu.tw](mailto:z9305013@email.ncku.edu.tw)

**Full-time Faculty Position Wanted**  
**Department of Materials Science & Engineering**  
**National Cheng Kung University**

**【Employment Beginning Date】 August 1, 2017**

**【Specialties】 Materials Science & Engineering or related fields**

**【Qualifications】 Applicant should hold a Ph. D. degree in materials science & engineering or related fields in science and technology, and also have excellent research performance**

**【Application Deadline】 February 10, 2017 (Application documents should be received by us before Feb. 10, 2017)**

◎The applicants are required to: **(1) Mail the following documents (2) E-mail only the NCKU MSE Faculty application form to the MSE department**

**(1) Mail the following information by February 10, 2017 ( Mail to the Faculty application committee, Department of Materials Science and Engineering, No.1, University Road, Tainan City 701, Taiwan )**

8. A curriculum vitae that includes academic and working experiences, expertise, and publication list
9. A copy of official doctorate degree certificate
10. Academic transcripts (undergraduate and graduate studies)
11. Three letters of recommendation
12. Copies of the cover page and abstract of doctorate dissertation
13. Future teaching and research plans

**(2) E-mail a completed NCKU MSE Faculty application form to the MSE department by February 10, 2017. (Download the form at <http://bit.ly/2gwgJs0>) E-mail to [z9305013@email.ncku.edu.tw](mailto:z9305013@email.ncku.edu.tw)**

Contact : Chairman Prof. Steve Lien-chung Hsu  
Phone : 886-6-2757575 ext. 62904  
FAX : 886-6-2346290  
E-mail : [lchsu@mail.ncku.edu.tw](mailto:lchsu@mail.ncku.edu.tw)

or Mr. Chang  
Phone : 886-6-2757575 ext. 62906  
FAX : 886-6-2346290  
E-mail : [z9305013@email.ncku.edu.tw](mailto:z9305013@email.ncku.edu.tw)